

Title (en)
Window frame.

Title (de)
Fensterrahmen.

Title (fr)
Châssis de fenêtre.

Publication
EP 0307953 A2 19890322 (DE)

Application
EP 88115263 A 19880917

Priority
DE 8712759 U 19870922

Abstract (en)

The invention relates to a two-part window frame, in particular for caravans, mobile homes or the like, the outer frame (1) of which is provided with a profiled rail (2) for receiving the upper edge of the window pane (3) or for the articulated connection of a hinge rail (4) arranged at the upper edge of the window pane (3). In order to design a two-part window frame of the above type in such a way that it can be used at the same time for supporting the edge of the blind on the window side, the receiving groove (5) is arranged in the upper part of the outer face (2a) of the profiled rail (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen zweiteiligen Fensterrahmen, insbesondere für Wohnwagen, Wohnmobile oder dgl., dessen Außenrahmen (1) mit einer Profilschiene (2) zur Aufnahme des oberen Randes der Fensterscheibe (3) bzw. zur Anlenkung einer am oberen Rand der Fensterscheibe (3) angeordneten Scharnierschiene (4) versehen ist. Um einen zweiteiligen Fensterrahmen der eingangs beschriebenen Art derart auszubilden, daß er zugleich zur Lagerung des fensterseitigen Randes der Markise herangezogen werden kann, ist die Aufnahmenut (5) im oberen Teil der Außenfläche (2a) der Profilschiene (2) angeordnet.

IPC 1-7
B60J 3/00; E06B 3/38

IPC 8 full level
E04F 10/02 (2006.01); **E06B 3/38** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 10/02 (2013.01); **E06B 3/325** (2013.01); **E06B 3/38** (2013.01); **E04F 10/0633** (2013.01); **E04F 10/0662** (2013.01)

Cited by
AU662075B2; US10329759B2

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8712759 U1 19871105; EP 0307953 A2 19890322; EP 0307953 A3 19900905

DOCDB simple family (application)
DE 8712759 U 19870922; EP 88115263 A 19880917